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Zpravodaj městské části Brno-Jehnice, neprodejné

 HASIČI O VÁNOCÍCH 
S touto milou fotografií ze stavby betléma na 

náměstí v Jehnicích bych vás chtěl všechny 
jménem dobrovolných hasičů Brno-Jehnice 
pozdravit v adventním čase.

Jsme nesmírně rádi, že se můžeme podílet také 
na příjemných věcech v naší obci. Radostí je pro 
nás i to, že nás spojuje přátelství kamarádů 
různých generací, kteří se dali dohromady 
historicky už před několika desítkami let 
a  udrželi si tento vztah až dodnes. Právě toto 
propojení je nejsilnější a drží nás při sobě 
nejenom o Vánocích, ale v průběhu celého roku.

Chtěl bych touto formou všechny požádat, aby 
drželi při sobě a měli k sobě vzájemný respekt. 
Může to být i nadále pouto dobrých vztahů, které 
nás spojuje v docela malé městské části – obci.

Práce hasičů v Jehnicích je prací pro všechny, 
nejen ve chvílích složitých a těžkých, ale i příjemných. Byli bychom moc rádi, kdybychom mezi námi uvítali nové 
přátele a kolegy, kteří by rozšířili počet hasičů, a to nezištně a bez nároku na honorář. Vždyť se jedná o pomoc všem 
našim rodinám, kamarádům a známým. Tedy, kdo máte sílu a odvahu, zavolejte, napište nebo přijďte.

Za SDH Brno-Jehnice hasiče
Ing. Miroslav Padyšák,

vedoucí mladých hasičů Brno-Jehnice a člen zásahové jednotky SDH Brno - Jehnice, telefon +420 604 600 500

Rada hasičů: Neodcházejte od hořících adventních věnců….

Přejeme Vám klid ve Vašich domovech a PF 2024.

Fotografie z kroužku 
mladých hasičů

ZDRAVOTNICKÁ 
PŘÍPRAVA S AED
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Vánoční 
tvoření 

 Už se  stalo tradicí, že 
v  posledním týdnu před 
a d v e n t e m p o ř á d á m e 
vánoční tvoření. Ani letos 
tomu nebylo jinak. Před 
samotným vyráběním měli 
žáci krátké vystoupení, 
n a  k t e r é m z a z p í v a l i 
5  vánočních písní a  koled. 
Po  dlouho neutichajícím 
potlesku se  všichni rozešli 
ke  stanovištím, na  kterých 
čekali zaměstnanci školy 
s  tavnými pistolemi, větvičkami a  dalším materiálem. 
Pokud někoho výroba unavila, mohl si zakoupit 
občerstvení, za  jehož poskytnutí děkujeme rodičům 

dětí. Troufám si říci, že se  akce – jako každý rok – 
podařila a těšíme se zase za rok. 

Mgr. Petra Fusíková

Ze školních škamen

Louskáček 
 V sobotu 9.12. jsme se s dětmi vypravili na typicky vánoční baletní představení LOUSKÁČEK do Janáčkova divadla 

v Brně. 
Po náročném předání bund jsme se usadili do hlediště a s napětím očekávali začátek představení. Pro některé děti 

bylo překvapením, že se  po celou dobu pouze tancuje a  nikdo nic neříká. O přestávce se jim tento šok podařilo 
utlumit, protože na nás čekalo občerstvení (pro některé vrchol celé akce 😊 ). 

Myslím, že většina z nás si Louskáčka užila a obdivovali jsme někdy až nepochopitelné taneční pohyby. Těšíme 
se na další „divadelní zájezd“. 

Mgr. Petra Fusíková
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Návštěva knihovny  
Těsně před začátkem adventu jsme s prvňáky opět 

navštívili místní knihovnu. Tentokrát jsme s paní 
knihovnicí Michaelou Topinkovou procestovali po 
mapě velký kus světa, abychom se dozvěděli, jak se 
slaví Vánoce jinde. Zjistili jsme, že naše zvyky a tradice 
jsou si nejbližší s těmi německými, že v Argentině mají 
nadílku až 6. ledna, ve Francii nosí dárky Otec Vánoc 
v  noci z 24. na 25. prosince. Všichni do jednoho se 
shodili, že by nechtěli žít v Japonsku, protože tam se 
s  tradičním pojetím Vánoc nesetkáme. Celkem jsme 
navštívili 16 zemí a hledali společné i rozdílně zvyky 
s těmi našimi. Děti si v knihovně také vyrobily origami 
hvězdičku, vyslechly pohádku Husa Líza a Vánoční 
Hvězda od Petra Horáčka a prohlédly spoustu nejen 
vánočních knížek. Už se těšíme na příští návštěvu.

 
Mgr. Petra Kopecká

Co se děje u násZe školních škamen

Poděkování ředitele Základní a mateřské školy Brno, 
Blanenská 1  
Vážení občané Jehnic, vážení rodiče,

rád bych Vám za sebe i za celý kolektiv základní a mateřské školy poděkoval za podporu a spolupráci v roce 
2023. Zároveň bychom Vám chtěli popřát krásné a ničím nerušené Vánoce, bohatého Ježíška a šťastný nový rok 
2024.

Mgr. Petr Kotyza, ředitel školy

Sofie Handlová, 3.A.
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Viděno v JehnicíchCo se děje u nás

Vítání občánků 
Poslední dopoledne listopadové neděle patřilo 

v Jehnicích vítání občánků.
Po dvouleté proluce bylo přihlášeno devět chlapců 

a  děvčat, a to od nejmenších miminek až po téměř 
tříleté špunty…

Akce se odehrála v salonku místní restaurace, který 
díky účasti příbuzných prakticky „praskal ve švech“.

K příjemné atmosféře přispěla mj. cimbálová muzika 
Dolnička z Řečkovic. Děti obdržely pamětní listy 
a drobné dárky. Všichni odcházeli spokojeni.

Za redakci JL přeji všem dětem i jejich rodičům 
hodně zdravíčka!

Pavlína Puklová

Kandidátní listina Hlasy Počet 
mandátů

Zvolení zastupitelé 
Číslo Název abs. v %

1 KDU-ČSL 592 15,76 1 Šicha Václav Mgr. Bc. Ph.D. 154 hlasů

2 SPOLEČNĚ V 
JEHNICÍCH 1322 35,20 3

Charvát Robert Ing. 214 hlasů


Sýkora Vojtěch Bc. 211 hlasů


Brůhová Iveta Ing. 196 hlasů

3 SNK PRO JEHNICE č. 
1 503 13,39 1 Šicha Václav 118 hlasů

4 SNK PRO JEHNICE č. 
2 729 19,41 2

Rinchenbach Oto MUDr. 184 hlasů 

Pernica Milan 129 hlasů

5 STABILITA PRO 
JEHNICE 127 3,38 0 -

6 Občanská 
demokratická strana 130 3,46 0 -

7 Klidné Jehnice 353 9,40 0 -

Zdroj dat:  https://www.volby.cz/pls/kv2022/kv111?xjazyk=CZ&xid=8&xobecnaz=Brno-Jehnice

Počet volených 
členů 

zastupitelstva

Počet 
volebních 
obvodů

Okrsky Voliči v 
seznamu

Volební 
účast v %

celkem zpr. v %

7 1 1 1 100,00 884 62,56

Výsledky nových voleb v městské části Brno-Jehnice
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Co se děje u nás 

Vážení 
spoluobčané, 
obyvatelé 
Jehnic! 

Dne 9.12.2023 se uskutečnily 
předčasné volby do zastupitelstva 
naší městské části. Strany tzv. 
„tradičních zastupitelů“ tj. SNK 
PRO JEHNICE 1, SNK PRO 

JEHNICE 2 a KDU-ČSL získaly v 
těchto volbách celkem 1824 hlasů. 
Za tuto podporu  voličům 
děkujeme, nesmírně si této důvěry 
vážíme a vnímáme ji rovněž jako 
ocenění naší práce ve vedení 
městské části v minulých letech. Je 
to ovšem také velký závazek  pro 
u s k u t e čn ěn í n a š i c h v e l m i 
podobných volebních programů 
a  p r o b u d o u c í p r á c i 
v zastupitelstvu MČ Brno-Jehnice. 
Jsme si ovšem rovněž vědomi 
podpory, kterou získali i ostatní 

č l e n o v é n a še h o b u d o u c í h o 
zastupitelstva a to nás zavazuje ke 
hledání možností spolupráce na 
projektech, které mají zlepšit život 
obyvatel v Jehnicích.

Přejeme Vám veselé Vánoce 
a šťastný Nový rok!

SNK PRO JEHNICE 1
 Václav Šicha st.                                         

SNK PRO JEHNICE 2                    
MUDr. Oto Rinchenbach

Poděkování KDU-ČSL 
Vážení sousedé, občané Jehnic, 

rád bych vám všem, kteří jste vyjádřili svůj názor 
v  nedávných nových volbách do jehnického 
zastupitelstva, poděkoval za účast v těchto volbách 
a také za podporu pro náš tým a volební program. 

Vážíme si vaší důvěry, díky které byla jehnická 
KDU-ČSL v těchto volbách "skokanem roku", protože 
jsme, navzdory mírně slabší volební účasti, získali 
v  absolutním počtu o 100 hlasů (křížků ke 
kandidátům) více než vloni - nyní to bylo 592 hlasů, 
což byl významně největší vzestup ze 
všech kandidujících stran a sdružení. 

Tento výsledek voleb je pro mě osobně 
i pro ostatní č leny naš í místní 
organizace velký závazek a uděláme 
maximum pro to, abychom pomohli 
udělat Jehnice lepšími. Práce to bude 
nelehká, protože k převzetí správy 
městské části po tolika změnách na 
úřadě, které proběhly v poslední době, 
bude potřeba hodně píle, vytrvalosti 
a  také zkušeností. To všechno ale ve 
zvoleném zastupitelstvu máme a rád 
bych, aby se zde do další práce pro 
Jehnice zapojili všichni, kteří se budou 
chtít na správě naší městské části 
konstruktivně podílet. Těším se na 
realizaci nápadů a konkrétních řešení, 
k t e r á z l e p š í k ažd o d e n n í ž i v o t 
v  Jehnicích. Začneme s tím co možná 
nejdříve.

S pozdravem a přáním klidných Vánoc

Za jehnickou KDU-ČSL
Václav Šicha ml. 
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Co se děje u nás

I nové volby přesvědčivě 
vyhrálo SPOLEČNĚ V 
JEHNICÍCH 

 
Milí jehničtí přátelé a sousedé, 

svůj článek nemohu začít jinak, než velkým 
poděkováním všem voličům, kteří se voleb 
zúčastnili. K volbám přišlo téměř 63 % voličů Jehnic, 
což je na mimořádné volby úctyhodné. Velmi si 
vážím toho, že lidem na dalším osudu Jehnic 
opravdu záleží.

Současně t ímto blahopřeji všem zvoleným 
zastupitelům a těším se na spolupráci s nimi.

Zejména pak srdečně děkuji vám voličům, kteří jste 
svými hlasy vyjádřili důvěru a podporu našemu 
sdružení SPOLEČNĚ V JEHNICÍCH. Dostali jsme od 
vás celkem 1322 hlasů, což znamená nejen krásné 
vítězství, ale také opětovný zisk tří mandátů 
v  sedmičlenném zastupitelstvu. Podrobné výsledky 
v o l e b v J e h n i c í c h m ů ž e t e n a j í t n a 
www.spolecnevjehnicich.cz.

Výsledek voleb nám udělal velkou radost, ale je pro 
nás také velkým závazkem naplnit vaše očekávání. 
Jehnice potřebují uklidnit rozvířenou politickou 
náladu. Lidé chtějí zastupitele, kteří se dokáží 
dohodnout a společně pracovat pro Jehnice. Osobně 
chci zastupitele spojovat, abychom společně táhli za 
jeden provaz. Jako správnou cestu vidím upřímnou 
komunikaci, respektování názorů ostatních a hledání 
kompromisů. V nejbližších dnech požádám ostatní 
zastupitele o schůzku s cílem pobavit se o jejich 
plánech a najít cestu ke spolupráci. Chci s nimi vést 
otevřenou debatu a hledat řešení, na kterých bude co 
nejširší shoda. Věřím, že zastupitelům na Jehnicích 
záleží a podaří se nám dohodnout.

Těším se na realizaci našich plánů ale také vašich 
nápadů a toho, co byste si v Jehnicích přáli. Chci, 
abychom byli zastupitelstvem, které naslouchá vašim 
potřebám, které se umí dohodnout a dokáže pracovat 
pro moderní a pěkné Jehnice.

Přeji vám pohodové a šťastné Vánoce.
S úctou 

Ing. Robert Charvát za SPOLEČNĚ V JEHNICÍCH
 

Ohlédnutí za sousedským setkáním 
V pátek 1. prosince uspořádalo sdružení SPOLEČNĚ V JEHNICÍCH předvánoční sousedské setkání s hudbou. 

Sněžení nám připravilo krásné bílé kulisy. Hudební produkci zahájily děti z místní školy pod vedením paní Petry 
Fusíkové. Následovalo žesťové kvarteto Konzervatoře Brno pod vedením Františka Jeřábka, které doladilo 
příjemnou atmosféru tradičními vánočními písněmi v netradičním podání. Všichni jsme si pochutnali na doma 
přichystaných slaných i sladkých pochutinách, stejně jako na svařáku, čaji a punči. Zejména pro děti byla velkým 
lákadlem čokoládová fontána, kterou hned od začátku obklopily. 

Všem vystupujícím moc děkujeme za krásný zážitek. Obyvatelům Jehnic přejeme příjemné a krásné prožití Vánoc 
a v novém roce zejména zdraví.

Ing. Iveta Brůhová za SPOLEČNĚ V JEHNICÍCH 
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Ze školních škamen

 

PSÍ POLICIE 
V pondělí 20.11. k nám zavítala vzácná návštěva – členové policie ČR, kteří  nám přivedli ukázat své služební psy.
Policisté nám povyprávěli, jak se takový pes cvičí, jak dlouho celý výcvik trvá a v neposlední řadě také to 

zásadní - jak se vlastně pozná, že daný pes je k výcviku vhodný. Dále jsme se dozvěděli, co všechno služební psi 
umí, u jakých zásahů jsou využíváni, jak odpočívají, co dělají ve volném čase a také informaci, že výcvik služebních 
psů u nás patří ke světové špičce. Na závěr jsme mohli vidět, jak samotný zákrok v praxi vypadá a jak psi reagují na 
povely a poslouchají.

Návštěva policejních psovodů a jejich svěřenců byla velmi příjemná a těšíme se, že nebyla poslední. 
Mgr. Petra Fusíková

Svatomartinský lampionový průvod 2023 

10. listopadu 2023 se konal tradiční lampionový průvod pořádaný 
Sdružením rodičů při ZŠ Brno-Jehnice. I přes nepřízeň počasí se účastníci 
sešli v hojném počtu a v 17 hodin vyrazili od školy po svíčkami osvětlené 
cestě do Rakovců. Odměnou za pochod v dešti jim bylo sladké občerstvení, 
perníkoví koníci, čaj a svařák nachystaný členy a příznivci Sdružení rodičů. 
Svatý Martin sice místo sněhu přivezl déšť, ale dětem to vynahradil 
možností si koně nejen pohladit, ale i se na něm projet. 
Děkujeme všem účastníkům za vytvoření hezké atmosféry a podporu 
a budeme se těšit na viděnou na dalších akcích Sdružení rodičů: v sobotu 17. 
2. 2024 na tradičním plese a v neděli 18. 2. 2024 na dětském karnevalu.

Mgr. Klára Eklová
Členka Rady Sdružení 

rodičů při ZŠ Brno-
Jehnice
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Ze školních škamen

 HALLOWEEN VE ŠKOLE 
Stalo se již tradicí, že poslední den v říjnu se ze školy 

stane strašidelný dům plný pohádkových i děsivých 
bytostí. Nejinak tomu bylo i v letošním roce.

Děti a paní učitelky se v odpoledních hodinách setkaly 
ve třídách, ve kterých si uspořádaly strašidelnou party 
plnou dobrot. Během doby, kdy se děti z nižších ročníků 
bavily, mlsaly a tancovaly, žáci páté třídy šli pro ně 
připravit stezku odvahy. Letos poprvé nám počasí nepřálo. 
Jenže stezka nesmí chybět! Proto páťáci využili několika 
vchodů do budovy školy a stezku vedli částečně uvnitř 
školy a částečně okolo ní. Na jejím konci každé z dětí  
čekalo překvapení v podobě sladkosti.

I přes nepřízeň počasí jsme si akci užili a už teď se těšíme 
se na příští rok.

Mgr. Petra Fusíková 

Redakce Vám přeje veselé pohodové Vánoce a šťastný Nový rok!

 Vážení a milí, jako vždy se na Vás těšíme ve vašich domovech 
v Jehnicích  

ve dnech 1. – 14. 2024. 
S přáním všeho dobrého o Vánocích a šťastného vstupu do 

roku 2024 
Pavlína Puklová, koordinátor sbírky 

CELÁ REDAKCE SE PANÍ IVETĚ BRŮHOVÉ SRDEČNĚ OMLOUVÁ ZA 
OPOMENUTÍ FOTKY KE ČLÁNKU O DESKOHRANÍ Z ŘÍJNA 2023

Foto: Iveta Brůhová
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